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Abstract (en)
The shelf uses two rear vertical mountings (1, 2) and a crossbar/clamp (3) with fixings (16 to 24). The shelf (4) is made from a translucid or
translucent material. The crossbeam (3) has a rear chamber (10) which communicates via a passage (90) with a longitudinal rear slot (9) shaped
to receive and hold a tubular lamp (11). At the front end (8) of the shelf (4) another tubular lamp (39) is mounted in a lamp holder (36) fitted on the
underside edge

Abstract (fr)
Une étageére réglable selon l'invention comprend des montants postérieurs (1), des traverses amovibles (3), des moyens de fixation (16) des
traverses (3) aux montants postérieurs (1) et des tablettes (4) en matiere transparente ou translucide. Les traverses (3) comportent une rainure
longitudinale antérieure (9) recevant le bord postérieur (5) de tablette (4), et une chambre postérieure (10) communiquant avec la rainure
longitudinale antérieure (9) et conformé pour recevoir et retenir une source de lumiere (11). Ainsi, la traverse (3) a une double fonction de maintien
de la tablette (4) et d'éclairage du chant antérieur (8) de la tablette (4). <IMAGE>
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